
PROTOKOLL FRÅN HBBF:S STYRELSEMÖTE 
 

Måndagen den 23 september, kl 18.00-19.30 
Klubblokalen 
Närvarande: Torbjörn Manninger, Nicklas Raask, Stefan Wallin, Martin Esmyr och 
Göran Sundbladh 
 
1) Ordförande hälsade styrelsen välkommen åter efter sommarsäsongen och 
öppnade mötet. 
. 
2) Ordförande till mötet valdes Torbjörn, till sekreterare Göran och till justeringsmän 
Martin och Stefan. 
 
3) Nicklas Rask redovisade föreningens ekonomi vilken är god. Föreningen har bl.a 
fått in 337600 kr i olika avgifter. Föreningens resultat 2018-08-31är 131028 kr. 
 
4) Mötet beslutade att asfaltering av kärrplatser mellan vaktlokalen och 
redskapsboden skall utföras. Målet är att arbetet skall göras från 15:e april och två 
veckor framåt. Kostnaden för själva asfalteringen beräknas till 260.000 kr och sedan 
tillkommer kostnader för bl.a belysning och kedjehållare. Medlemmarna kommer att 
informeras på årsmötet. 
 
5) Mötet beslutade att föreningen skall bli medlem i SBU, svenska båtunionen. 
Kostnaden är 82 kr per medlem. Föreningen kommer att bl.a få tillgång till deras 
faktueringssystem vilket kommer underlätta framtida arbete samt gör att vi föjer 
GDPR reglerna. 
 
6) Inbrott i redskapsboden har skett under hösten och en röjsåg stals. Föreningen 
kommer se över möjligheten att även larma redskapsboden och dessutom röja runt 
den så att den blir mer synlig. 
 
7) Mötet beslutade att nästa årsmöte skall vara 11-03-2020, kl. 18.00. 
 
8) Nästa styrelsemöte bestämdes till 03-02-2020 kl. 18.00 i klubblokalen. 
 
9) Ordförande avslutade mötet och styrelsen gick ut och inspekterade ytan som skall 
asfalteras. 
 
 
Sekreterare                                 Ordförande 
Göran Sundbladh                        Torbjörn Manninger 
 
 
 
 
Justeringsman                          Justeringsman 
Martin Esmyr                              Stefan Wallin 
 


